

شركة تابعة للاتحاد العقارية تباشر الإجراءات القانونية للمطالبة بحوالي 1.5 مليار درهم

الإمارات العربية المتحدة، دبي، الأربعاء، 27 مايو، 2020



أعلنت شركة الاتحاد العقارية ش.م.ع، إحدى أكبر شركات التطوير العقاري الرائدة في إطلاق المشاريع السكنية والترفيهية البارزة في دولة الإمارات العربية المتحدة، عن قيام شركة تابعة مملوكة لها بنسبة 100٪ بمباشرة إجراءات التحكيم للمطالبة بمبالغ مستحقة تبلغ حوالي 1.5 مليار درهم، والجدير بالذكر أن المطالبة متعلقة بأعمال بناء لأحد المشاريع الضخمة التي تم اكتمالها منذ حوالي 10 أعوام.

وبهذا الصدد قال السيد/ خليفة الحمادي الرئيس التنفيذي للمجموعة، تحرص الإدارة التنفيذية على بذل قصار جهدها في المطالبة بالمبالغ المستحقة لشركة الاتحاد العقارية وشركاتها التابعة، ولا تألوا جهداً في السعي وراء تحصيل تلك المبالغ من خلال اتخاذ الإجراءات القانونية السليمة بما فيه مصلحة لمساهمي الشركة، كما أضاف السيد/ خليفة الحمادي أنه سيتم إطلاع السادة المساهمين والسوق المالي بشكل مستمر حول مستجدات التحكيم بما يتوافق مع القوانين والأنظمة المتعلقة بالإفصاح والشفافية.

(انتهى)

للاستفسارات العامة، يرجى الاتصال بـ

قسم علاقات المستثمرين
السيد / محمد شاهر عدنان المزنيك
هاتف: 0097148066667
البريد الإلكتروني: ir@up.ae



Press Release

Union Properties' Subsidiary Undertakes Legal Procedures to Claim Approximately AED 1.5 Billion

United Arab Emirates, Dubai, Wednesday, 27 May 2020

Union Properties PJSC, one of the largest real estate development companies which has pioneered and launched some of the most prominent residential and entertainment projects in the United Arab Emirates, has announced one of its subsidiary companies, which it 100% owns, has initiated arbitration procedures to claim approximately AED 1.5 billion owed. The claim is related to construction work for a significant project that was completed around 10 years ago.

Mr. Khalifa Al Hammadi, Group CEO of Union Properties PJSC, said the company's Executive Management will not spare any effort in pursuit of the collection of the amount owed, and is taking the proper legal procedures which are in the interests of the company's shareholders.

Mr. Khalifa Al Hammadi added that the company's shareholders and the financial market will be regularly informed of the developments of the arbitration in accordance with the laws, rules and regulations of the UAE and provided with full disclosure and transparency.

(Ends)

For general inquiries, please contact:

Investor Relations Department
Mr. Mohammad Shaher Adnan Al Mzayek
Tel: 0097148066667
Email: ir@up.ae

